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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Budżetu i Finansów 

Protokół nr 3 
3 Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów w dniu 7 sierpnia 2024  
Obrady rozpoczęto 7 sierpnia 2024 o godz. 16:15, a zakończono o godz. 17:45 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 
Obecni: 
Urszula Kiraga – przewodnicząca komisji budżetu i finansów 
Sylwia Brzezicka Tesarczyk – członek komisji 
Patryk Konieczny – członek komisji 
Michał Grzesik – członek komisji 
Wojciech Krzyżanowski- członek komisji 
Tomasz Sokołowski – członek komisji 
Kacper Cichocki – członek komisji 
oraz 
 Anna Szostak – skarbnik miasta 
Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa  
Lista nr 1 Lista obecności na posiedzeniu Komisji 
Spotkanie rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Pani Urszula Kiraga. 
Pani Przewodnicząca poinformował, że komisja rozpoczęła się opóźnieniem w związku 
przedłużonymi pracami Komisji Rewizyjnej. 

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy omówiła Pani Anna Szostak 
Skarbnik Miasta.  

Uwagi do projektu uchwały wniosła Przewodnicząca Komisji Pani Urszula Kiraga 
dotyczące tego, iż członkowie komisji mają zbyt małą wiedzę na temat zmian jakie zostały 
naniesione do projektu i zapisy dotyczące dotacji do zakupu 6 autobusów z KPO dla 
powiatu raciborskiego są dla nich niejasne. Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie 
zdecydowała, że jeżeli  pytania i wątpliwości członków komisji oraz pozostałych radnych 
zostaną wyjaśnione na Sesji Rady Miejskiej w dniu 08.08.2024r. to Radni zadecydują o 
wyniku głosowania według swojej indywidualnej opinii. 

Opinia komisji: negatywna 

Załącznik nr 2 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kuźnia Raciborska. 
 
2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2024 rok. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak Skarbnik Miasta. 

Uwagi do projektu uchwały wniosła Przewodnicząca Komisji Pani Urszula Kiraga 
dotyczące tego, iż członkowie komisji mają zbyt małą wiedzę na temat zmian jakie zostały 
naniesione do projektu i zapisy dotyczące dotacji do zakupu klimatyzacji dla poradni 
specjalistycznych Szpitala Powiatowego w Raciborzu są dla nich niejasne. Pani Sylwia 
Brzezicka – Tesarczyk, poinformowała że radni mają za małą wiedzę na temat pomocy 
finansowej jaka ma być udzielona dla powiatu raciborskiego na zakup klimatyzacji dla 
poradni specjalistycznych w raciborskim szpitalu (brak uszczegółowienia). Brak 
dodatkowych szczegółów w sprawie pomocy finansowej na zakup niskoemisyjnego taboru 
autobusowego dla Powiatu również nie pozwala radnym na podjęcie pozytywnej opinii. 
Przewodnicząca poinformowała, że jeżeli ich pytania i wątpliwości zostaną wyjaśnione na 
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Sesji Rady Miejskiej w dniu 08.08.2024r. to Radni zadecydują o wyniku głosowania według 
swojej indywidualnej opinii. 

Opinia komisji: negatywna 

Załącznik nr 3 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kuźnia Raciborska  
 
3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie inkasa opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób 
fizycznych 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak Skarbnik Miasta. 

Opina komisji: pozytywna (przy dwóch głosach wstrzymujących się Radnej Urszuli Kiragi 
oraz Radnej Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk) 

Załącznik nr 4 projekt uchwały w sprawie inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych. 

 
4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi 
Raciborskiemu na zabezpieczenie wkładu własnego do zakupu 6 autobusów z KPO. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak Skarbnik Miasta. 

Uwagi do projektu uchwały wniosła Przewodnicząca Komisji Pani Urszula Kiraga 
dotyczące tego, iż członkowie komisji mają zbyt małą wiedzę na temat zmian zapisów 
projektu uchwały jak również chcieliby poznać szczegóły zakupu taboru. Przewodnicząca 
poinformowała, że jeżeli ich pytania i wątpliwości zostaną wyjaśnione na Sesji Rady 
Miejskiej w dniu 08.08.2024r. to Radni zadecydują o wyniku głosowania według swojej 
indywidualnej opinii. 

Opinia komisji: negatywna 

Załącznik nr 5 projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu 
na zabezpieczenie wkładu własnego do zakupu 6 autobusów z KPO. 

 
5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego  planu pracy 
Komisji Budżetu i Finansów 

Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Urszula Kiraga. 

Uwag do projektu nie wniesiono. 

 Opina komisji: pozytywna 
 
6. Sprawy bieżące 

 
Przewodnicząca Komisji poprosiła Pana Kierownika Referatu Inwestycji i Budownictwa Pana 
Piotra Staronia o omówienie, na jakim etapie jest budowa kanalizacji w Budziskach. Pan 
kierownik poinformował, że Urząd odstąpił od umowy z wykonawcą z uwagi na 
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niewywiązywanie się z zapisów umowy. Na obecną chwilę trwają prace geodezyjne celem 
przygotowania dokumentacji inwentaryzacyjnej co pozwoli nam oszacować zakres 
wykonanych prac oraz przygotować dokumentację do kolejnego przetargu. Po otrzymaniu 
dokumentacji geodezyjnej jesteśmy w stanie określić jakie koszty musi ponieść Gmina 
Kuźnia Raciborska aby zakończyć inwestycję. Kierownik zobowiązał się poinformować 
radnych o szacunkowych kosztach związanych z zakończeniem inwestycji w Budziskach.   

Pani Sylwia Brzezicka Tesarczyk  złożyła ustny wniosek w sprawie przygotowania na kolejne 
posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów wykazu ilości złożonych wniosków sprawie mieszkań 
w ramach SIMów – stan na dzień kolejnej Komisji. 

Pani Urszula Kiraga złożyła wniosek ustny aby na kolejne posiedzenie komisji przygotować 
kserokopię kontraktu menadżerskiego prezesa Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów          
i Kanalizacji Pana Radosława Kasprzyka. 

Komisja Budżetu i Finansów zawnioskowała aby na kolejną komisję zaprosić prezesa 
Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Kuźni Raciborskiej celem 
przedstawienia planów rozwojowych spółki jak również przedstawiania bieżących problemów. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji podziękowała za 
udział i zamknęła 3 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów. 
 

 

 

Przewodnicząca      
Komisji Budżetu i Finansów 

 
Urszula Kiraga 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Przygotował(a): Dominika Turkiewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


